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Sanāksmi vada: Egija Gūža, Irina Tiesnese 

Protokolē: Aivita Fromane 

 

Darba kārtība: 

1.Izglītības iestādes vadītāja atskaite par izglītības procesu (I.Tiesnese, A.Ešenvalde); 

2.Par interešu izglītību(S.Pāvila, A.Rukute); 

3.Par pirmajā pusgadā paredzētajiem pasākumiem (S.Pāvila); 

4.Par skolēnu domes darbību (S.Pāvila); 

5.2019./20.māc.g.Skolas padomes priekšsēdētāja un vietnieku vēlēšanas (I.Tiesnese); 

6.Dažādi jautājumi (E.Gūža). 

 

   1. Skolas padome tiek informēta par augsto novērtējumu un Draudzīgā aicinājuma 

fonda balvu ieguvi. Balvas tika pasniegtas par izaugsmi latviešu valodas mācīšanā un 

kopvērtējuma balva par izaugsmi. 

    Tiek sniegta informācija par patreizējo skolēnu skaitu - 2019./20.m.g. Priekules 

vidusskolā mācās 270 skolēni. 

    Informē par to, kur bērni iesākuši mācības pēc Priekules vidusskolas absolvēšanas. 

    Tiek sniegta detalizēta informācija par skolēnu sekmēm diagnosticējošos 

darbos(3.;6.kl). Šajā mācību gadā 3.klasei iespējams diagnosticējošo darbu veikt 

tiešsaistē. Ir bijis izmēģinājums  , lai pieņemtu lēmumu , kas būtu labvēlīgāks bērnam-

tiešsaiste vai papīra formā. 

    Padomi informē par 9. un 12.klases eksāmenu rezultātiem. Tiek atzīmēti augsti 

sasniegumi olimpiādēs. 

   Iepazīstina ar skolas mērķiem un uzdevumiem 2019./20.m.g.Uzsvars tiek likts izglītības 

kvalitāti un bērnu patriotisko audzināšanu. 

 

 2. Ieskats projektos, kuros piedalās skola -”ERASMUS+”, “Sporto visa klase”, “Skolas 

soma”, “Eiropas Parlamenta vēstnieku skola“, u.c. Skolēni visos projektos piedalās ar 

labiem panākumiem. 

   UNESCO aicina Priekules vidusskolu pieteikties , lai iestātos asociēto skolu saimē. 

   Tiek sniegta informācija par ārpusklases nodarbībām, to jaunumiem. Padome tiek 

informēta, ka ar ziedojumiem un skolas atbalstu, Skolas deju kolektīvam tiks sūtīti  jauni 

tērpi - Stopiņu pagasta tautas tērpi. 

  Interešu izglītības iespējas-sports, tautu dejas, folklora, mājturība, robotika  un citi. 

   S.Pāvila  informē, ka projekta “Skolas somas“ ietvaros katrai klasei ir paredzēts  

vismaz  vienu reizi piedalīties  kādu attīstību veicinošā, izglītojošā pasākumā. Atkarībā 

no līdzekļiem, iespējams, vairākos. 

 

3.Tiek izskatīta informācija par tuvākajiem pasākumiem. 



Ziemassvētku pasākumi - 1.-4.klase  17. decembrī 13.00-15.00 

                                          5.-12.klase 19 .decembrī 18.00-01.00 

 

  4.Tiek vēlreiz atgādināts par izmaiņām kavējumu uzskaites sistēmā, vecāku zīmju 

pieļaujamo skaitu. Sniedz informāciju, ka skolā pieejams sociālais pedagogs. 

  Informē par skolas akreditāciju no 9.-13. decembrim. Skolā viesosies komisijas 

pārstāvji, kas vērtēs darbu stundās un ārpus tām. 

Skolas domes darbības apskats. Atskaite par Skolas Padomes piedalīšanos skolas 

pasākumu organizēšanā. 

 

5. Tiek izvirzīti jauni kandidāti  Skolas Padomes amatam: Aivita Brūvere-Bauže un Linda 

Gūža. 

 

6,Tiek diskutēts par skolotāju autoritāti un veids kā to iegūt. Sasāpējis jautājums par 

pedikulozi. Direktore sniedz atskaiti par veiktajiem pasākumiem šai sakarā. 

  Skolas padome lūdz atgādināt visiem par atstarojošo elementu lietošanu dienas 

tumšajā laikā. Tiek pacelts jautājums par konsultāciju kvalitāti. 

 

LĒMUMI: 

1.Turpināt piedalīties jau esošajos projektos un turpināt meklēt jaunas iespējas kā 

attīstīties. 

2.Veicināt vecāku iesaisti sasāpējušu jautājumu risināšanā 

3.Tiek apstiprināta amatā esošā Skolas Padomes priekšsēdētāja Egija Gūža. Par 

vietniekiem ievēlētas - Aivita Brūvere-Bauže un Linda Gūža. 

 

 

 

                                                                                               Protokolē: Aivita Fromane 

                                                                                               Vada: Egija Gūža 


